

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

List of Nominees for BOD

طبيعة العضوية	الجهة الاعتبارية/ صفة شخصية	المترشح	رم
غير مساهم/ مستقل	بصفة شخصية	المهندس/ محمد بن عبد القادر الغساني	1
غير مساهم/ غير مستقل	شركة اوكيو ش.م.ع.م	الفاضل/ هلال بن علي الخروصي	2
غير مساهم/ مستقل	بصفة شخصية	السيدة/ روان بنت أحمد آل سعيد	3
غير مساهم/ مستقل	بصفة شخصية	المهندس/ معتز بن عامر الريامي	4
مساهم/ مستقل	بصفة شخصية	الشيخ/ مازن بن عبدالله الصفري	5

SN	Nominee Name	Representing	Nominee Type
1	Eng. Mohammed Abubakar Al	Personal Capacity	Non-shareholder/
	Ghassani		Independent
2	Mr. Hilal Ali Al Kharusi	OQ S.A.O.C	Non-shareholder/
			Non-independent
3	Sayyida Rawan Ahmed Al-Said	Personal Capacity	Non-shareholder/
			Independent
4	Eng. Moutaz Amur Al Riyami	Personal Capacity	Non-shareholder/
	*		Independent
5	Sheikh Mazin Abdullah Al-Saqri	Personal Capacity	Shareholder/
	,		Independent

نبذة مختصرة عن المهندس/ محمد بن عبد القادر الغساني:

يشغل حاليا منصب الرئيس التنفيذي للشركة الدولية العمانية للتنمية العمرانية والاستثمار (جلوري) وهي شركة مساهمة عمانية مقفلة مجالها التطوير والاستثمار، شغل منصب نائب رئيس مجلس الشورى للفترة الثامنة 2015- 2019 ممثلا لولاية صلالة، تقلد عدد من المناصب في القطاع العام والخاص خلال مسيرته العملية، وساهم في تأسيس عدد من الشركات العمانية المساهمة ومحدودة المسؤولية، ويشغل عضوية عدد من مجالس إدارات الشركات المساهمة العمانية ومحدودة المسؤولية، حاصل على شهادة البكالوريوس تخصص هندسة إلكترونية في جامعة بولتن بالمملكة المتحدة، العام 1988 ، وشهادة الماجستير في إدارة الاعمال من جامعة لنكولن- المملكة المتحدة، العام 2001 ، وحصل في العام 2004 على شهادة الإدارة التنفيذية العليا من جامعة هار فرد بالولايات المتحدة الأمريكية.

نبذة مختصرة عن الفاضل/ هلال بن علي الخروصي:

بخبرة عملية تمتد إلى أكثر من 28 عاما في قطاع الطاقة، يشغل هلال الخروصي حاليا منصب رئيس قطاع التجزئة في شركة أوكو حيث يتولى المحلي والعالمي. استهل الخروصي حياته أوكو حيث يتولى أيتولى المحلي والعالمي. استهل الخروصي حياته المهنية بالعمل في العديد من المشاريع في الشرق الأوسط





واتحاد الدول المستقلة وأفريقيا وروسيا. وقبل انضمامه إلى شركة أوكيو، شغل الخروصي العديد من المناصب القيادية في شركة النفط العمانية —كان اخرها منصب نائب الرئيس لقطاع الأعمال الناشئة حيث تولى مسؤولية إدارة الاستثمارات وفرص النمو في مجالات الطاقة والبنية الأساسية والشحن البحري، والمتاجرة والتعدين، كما امتدت مسؤولياته إلى إدارة تطوير المشاريع المحلية للطاقة على نطاق واسع. يتولى الخروصي مهام رئيس مجلس إدارة الشركة العمانية الهندية للسماد ورئيس مجلس إدارة الشركة العمانية الخدمات المياه وعضو في مجلس إدارة هيئة المنطقة الاقتصادية الخاصة بالدقم وفي مجلس إدارة شركة النفط العمانية للتسويق. يحمل هلال شهادة البكالوريوس في العلوم الجيولوجية والجغرافيا الاقتصادية وشهادة الماجستير في إدارة الأعمال من المملكة المتحدة.

نبذة مختصرة عن السيدة/ روان بنت أحمد آل سعيد:

تشغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة تكافل عُمان للتأمين ش.م.ع.ع منذ تأسيس الشركة عام 2014 قادمة من أونك القابضة حيث كانت تشغل منصب العضو المنتدب والرئيس التنفيذي. وقد عملت قبل ذلك في صندوق الاحتياطي العام للدولة لمدة تجاوز العشرين عاماً حيث شغلت منصب نائب رئيس الصندوق لشؤون الاستثمار. ولغاية فترة قريبة كانت السيدة/ روان تترأس مجلس إدارة البنك الوطني العماني، وهي حالياً تشغل عضوية مجلس إدارة الشركة العمانية لتنمية الاستثمارات الوطنية ش.م.ع.م "تنمية" كما ترأس مجالس إدارات صندوقين استثماريين هما صندوق الكوثر المتوافق مع الشريعة الإسلامية وصندوق تثمير للأسهم الخليجية. السيدة/ روان تحمل درجة بكالوريوس في العلوم السياسية والاقتصاد من الجامعة الأمريكية في القاهرة ودبلوم در اسات عليا في الاستثمار من جامعة ستيرلينغ وماجستير في المالية من جامعة لوفبرو في بريطانيا.

نبذة مختصرة عن المهندس/ معتز بن عامر الريامي:

يشغل منصب المدير التنفيذي للغاز بشركة تنمية نفط عمان. انضمّ إلى الشركة في عام ٢٠٠١ كمهندس نفط متدرب بعد تخرجه من جامعة السلطان قابوس ببكالوريوس الهندسة. وتدرج خلال سنواته الـ ١٥ في الشركة في عدة مناصب عليا في هندسة النفط وإدارة المشاريع والتخطيط والاقتصاد وإدارة الموجودات.

في عام ٢٠١٥ انضم معتز إلى قسم الاستراتيجية لمجموعة شركة شل كجزء من فريق شل القيادي في لاهاي، وساهم بدور مهم في برنامج تحوّل الطاقة. وفي ٢٠١٧ انضم إلى فريق شل القيادي لمشاريع الشق العلوي كمدير عام للسلامة والبينة. تقلّد معتز منصب المدير التنفيذي للغاز بالشركة في يناير من عام ٢٠١٩.

نبذة مختصرة عن الشيخ/ مازن بن عبد الله الصقري:

خبرة أكثر من ١٦ عاما ورائد أعمال تخرج من بيد فورد بريطانيا وعضوا في عدة شركات المساهمة وعضوا وممثلا في شركة عمان للمرطبات (بيبسي كولا) من عام ٢٠٠٦ إلى ٢٠١١ وفي الغاز الوطنية وفي منتجع بوابة الصحراء وفي مجموعة أبوحاتم وفي الأطلس للكيماويات ووكلاء لمنتجات مواد البناء والنفط وشركة أفضل الحلول لأنظمة المعلومات.





Brief Profile of Eng. Mohammed Abubakar Al Ghassani:

He is currently the CEO of The global Omani Development & Investment Company SAOC, served as Deputy Speaker of the Shura Council for the eighth term 2015-2019 representing the Wilayat of Salalah, enjoys an extensive experience of working in senior positions in government and business, has a valuable experience in incorporating LLCs and SAOCs companies, and serves as a member of a number of boards of directors of LLCs and SAOCs companies, holding a bachelor's degree in electronics engineering from The University of Bolton, UNITED Kingdom, 1988, an MBA from Lincoln University, 2001, and an Executive Management certificate from Harvard University, USA. 2004.

Brief Profile of Mr. Hilal Ali Al Kharusi:

With over 28-years wealth of international business experience in the energy sector, Mr. Kharusi is the Head of Retail at OQ Company responsible for developing and driving OQ global retail business strategy locally and internationally. He started his career with Petroleum Development Oman and Shell international managing number of energy projects across Middle East, CIS, Africa and Russia. Prior to joining OQ, Hilal was the Executive Vice-President for Emerging Businesses at Oman Oil Company whereby he developed large-scale energy projects locally, managed the Group's international M&A activities, and responsible for managing a diverse energy portfolio. Al Kharusi serves as Board Chairman in Oman India Fertilizers Company and Oman Sustainable Water Services, as well as Board Member in Oman's Special Economic Zone at Duqm and Oman Oil Marketing Company. Hilal holds a Bachelor's degree in Geosciences/Economic Geography in 1999 and an MBA in 2007 from the UK.

Brief Profile of Sayyida Rawan Ahmed Al-Said:

Sayyida Rawan Ahmed Al-Said; is the CEO of Takaful Oman Insurance S.A.O.G since 2014, previously she was the Managing Director/CEO of ONIC holding, and before that she was the deputy president for investments of State General Reserves Fund where she spent more than 20 years. Until recently Sayyida Rawan was the Chairperson of The National Bank of Oman. Currently she is a director in the board of the Oman Investment Development Company S.O.A.C "TANMIA" and chairs the boards of Al-Kawthar Islamic Fund and Tathmeer GCC investment fund. Sayyida Rawan gained a BA in politics and Economics from the American University of Cairo, a Postgraduate Diploma in investment from the University of Stirling, and an MSc in Finance from Loughborough University in the UK.



Brief Profile of Eng. Moutaz Amur Al Riyami:

Eng. Moutaz Al Riyami is currently the Director of Gas at Petroleum Development Oman (PDO). He joined the Company in 2001 after graduating from Sultan Qaboos University with a BSc in Engineering. Over the course of 15 years in PDO, he assumed various senior roles in Well Engineering, Project Management, Corporate Planning & Economics, and Asset Management.

In 2015, Moutaz joined Shell's Group Strategy as part of the Shell Scenario Leadership Team based in The Hague and played a key role in the Energy Transitions Program (ETP). In 2017, Moutaz joined Shell's Upstream Non-Operated Ventures (NOV) Leadership Team as General Manager for Safety & Environment.

Moutaz assumed the role of Gas Director in PDO in January 2019.

Brief Profile of Sheikh Mazin Abdullah Al-Saqri:

Experience of more than 16 years and an entrepreneur who graduated from University of Bedford, UK. He is a member of several joint stock companies like Oman Refreshments Company (Pepsi Cola) from 2006 to 2011, National Gas, Desert Gate Resort, Abuhatim CO L.L.C, Atlas of Chemicals and agents for materials products Building, oil and Best Solutions Company for information systems.

